
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

 

    Zápis   č. 5 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hluk 

konaného dne 24.06.2015  
 
Přítomni:   17 
Omluveni: Mgr. Igor Dostal, Mgr. Vladislava Michalčíková, Ing. František Dufka,  
                 Ing. Martin Polách 
 

a) ověřovatelé zápisu:  p. Marie Plačková, p. Radek Salanci 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu  p. Marii Plačkovou, p. Radka Salanci 
PRO:    17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 05/2015/01 
Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu  p. Marii Plačkovou, p. Radka Salanci. 

 
b) schválení programu: 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje program zasedání tak, jak byl zaslán všem zastupitelům, 
vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města.  
PRO:     17   PROTI: 0  ZDRŽEL SE:       0 
Usnesení:  ZM 05/2015/02 
Zastupitelstvo města schválilo program zasedání tak, jak byl zaslán všem zastupitelům, 
vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města.  

 
c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 29.04.2015 

Ing. Martin Křižan přednesl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva 
města ze dne 29.04.2015  č. ZM 04/2015/01 – ZM 04/2015/35. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva  města konaného dne 29.04.2015  č. ZM 04/2015/01 – ZM 04/2015/35. 
PRO:    17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 05/2015/03 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva  města konaného dne 29.04.2015  č. ZM 04/2015/01 – ZM 04/2015/35. 

 
 

2. Prodej pozemků v k.ú. Hluk   
a) p.č. 3712/2, 3713, 3714 a 3715/10 v lokalitě Býčina, v k.ú. Hluk 

Jedná se o žádost pana X.Y. o odprodej pozemků p.č. 3712/2 (ostatní plocha - 
jiná plocha 7 007 m2), 3713 (ostatní plocha – neplodná půda 1 745 m2), 3714 
(ostatní plocha - jiná plocha 2 187 m2), 3715/10 (ostatní plocha - jiná plocha 695 
m2) v trati Býčina. Pozemky jsou v územním plánu vedeny jako krajinná zeleň 
kromě pozemku p.č. 3715/10, který je veden jako pozemek pro hromadnou 
rekreaci. Rada města schválila stanovisko stavební komise a doporučuje 
zastupitelstvu prodej pozemku zamítnout. Rada města současně zamítla 
zveřejnění záměru o prodeji těchto pozemků.  
Dle vyjádření stavební komise je terén v dané lokalitě značně nerovný a je krajně 
nevhodný pro chov koní. Dále se v bezprostřední blízkosti pozemků nachází 
myslivecký areál, kde je aktivně využívána střelnice. Celá lokalita i s přehradou 
tvoří komplex sloužící k rekreaci a odpočinku, který by nevhodně narušoval 
zápach z koňské stáje. Výše uvedené čtyři parcely jsou velmi lukrativní a město 
by se jich nemělo do budoucna zbavovat.  
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města zamítá prodej pozemků p.č. 3712/2, 3713, 3714 a 3715/10 
v lokalitě Býčina, v k.ú. Hluk panu X.Y. 
PRO:    17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 05/2015/04 

Zastupitelstvo města zamítlo prodej pozemků p.č. 3712/2, 3713, 3714 a 3715/10 
v lokalitě Býčina, v k.ú. Hluk panu X.Y. 

 
b) p.č. 3817/28  vedle čistírny odpadních vod, v k.ú. Hluk 

Jedná se o žádost pana X.Y. o odprodej či směnu pozemku p.č. 3817/28 (orná 
půda 250 m2). Pozemek je v územním plánu veden jako specifická zemědělská 
plocha. Rada města schválila stanovisko stavební komise a doporučuje 
zastupitelstvu prodej pozemku zamítnout. Rada města současně zamítla 
zveřejnění záměru o prodeji tohoto pozemku. 
Dle vyjádření stavební komise nedoporučuje prodej ani směnu pozemku do doby, 
než bude vyřešeno vlastnictví okolních pozemků. Pan X.Y. ve své žádosti uvádí, 
že všechny okolní pozemky jsou v jeho vlastnictví. Dále uvádí, že u těch, které 
nejsou ještě přepsány, je podán návrh na změnu na Katastrálním úřadě v 
Uherském Hradišti. Z osmi sousedních pozemků je pět ve vlastnictví rodiny pana 
X.Y. a tři mají jiného vlastníka (parcel. č. 3817/24 FUTUREX spol. s r.o.,  parcel. 
č. 3817/33 Základní organizace Českého zahrádkářského svazu, parcel. č. 
3817/31 p.X.Y.). Stavební komise zamítla stejnou žádost o koupi nebo směnu 
pozemku pana X.Y. 31.03.2014 z důvodu plánovaných pozemkových úprav a 
možnosti přístupu k ostatním pozemkům, neboť zmíněný pozemek sloužil v 
minulosti jako cesta. Poznámka: pan X.Y. má na žádosti špatně uvedeno parcelní 
číslo! 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města zamítá prodej pozemku p.č. 3817/28  vedle čistírny 
odpadních vod, v k.ú. Hluk panu X.Y. 
PRO:   17   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 05/2015/05 

Zastupitelstvo města zamítlo prodej pozemku p.č. 3817/28  vedle čistírny 
odpadních vod, v k.ú. Hluk panu X.Y. 
 

c) p.č. 142 (část pozemku) v proluce ulice Hlavní a Vyšehradské, v k.ú. Hluk 
Jedná se o žádost paní X.Y. o odprodej části pozemku p.č. 142 o rozloze 
přibližně 2 x 2 m za účelem postavení Boží muky. Parcela je vedena jako 
zbořeniště – zastavěná plocha a nádvoří. Dle územního plánu se jedná o plochu 
veřejného prostranství s převahou zpevněných ploch. Rada města doporučuje 
zastupitelstvu schválit prodej části pozemku p.č. 142 o rozloze do 2 x 2 m dle 
geometrického zaměření po provedení stavby za cenu odhadní. Zpracování 
geometrického plánu a poplatky hradí prodávající, tedy město Hluk. Cena za 1 m2 
pozemku dle znaleckého posudku č.1042-2015 od Ing. Martina Dufky je 563,-Kč. 
Projektová dokumentace je před dokončením, tu předá p. X.Y. na odbor výstavby 
spolu se žádostí o povolení. Stavba se zaměří a příslušnou rozlohu si pak 
odkoupí. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p.č. 142 o ploše cca 4 m2 
v proluce ulice Hlavní a Vyšehradské, v k.ú. Hluk paní X.Y. za cenu odhadní, 
poplatky hradí prodávající. 
PRO:    17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
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Usnesení:  ZM 05/2015/06 

Zastupitelstvo města schválilo prodej části pozemku p.č. 142 o ploše cca 4 m2 
v proluce ulice Hlavní a Vyšehradské, v k.ú. Hluk paní X.Y. za cenu odhadní, 
poplatky hradí prodávající. 

 
 

3. Odkup pozemků v k.ú. Hluk 
a) p.č. 3704/61, 3704/62, 3704/63, 3704/64 a 3704/65 v ulici Nad Kaštancem 

Jedná se o žádost manželů X.Y. o prodej pozemků p.č. 3704/61 (24 m2), 3704/62 
(11 m2), 3704/63 (9 m2), 3704/64 (9 m2) a 3704/65 (13 m2) v ulici Nad Kaštancem. 
Všechny pozemky o celkové výměře 66 m2 jsou vedeny jako ostatní plocha – 
ostatní komunikace. Stavební komise doporučila pozemky odkoupit. V této 
lokalitě plánuje město budovat ZTV. Dle územního plánu se jedná o plochu 
veřejného prostranství s převahou zpevněných ploch. Rada města doporučuje 
zastupitelstvu schválit odkup pozemků p.č. 3704/61, 3704/62, 3704/63, 3704/64 a 
3704/65 za cenu odhadní, poplatky hradí kupující, tedy město Hluk. Cena 
pozemku dle znaleckého posudku č.1043-2015 od Ing. Martina Dufky je 14 380,-
Kč (217,94,-Kč/m2).  Znalecký posudek byl předán majitelům pozemků. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemků p.č. 3704/61 (24 m2), 3704/62 (11 
m2), 3704/63 (9 m2), 3704/64 (9 m2) a 3704/65 (13 m2) - ostatní plocha – ostatní 
komunikace v ulici Nad Kaštancem, v k.ú. Hluk od pana X.Y. a paní X.Y. za cenu 
odhadní, poplatky hradí kupující. 
PRO:    17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 05/2015/07 

Zastupitelstvo města schválilo odkup pozemků p.č. 3704/61 (24 m2), 3704/62 (11 
m2), 3704/63 (9 m2), 3704/64 (9 m2) a 3704/65 (13 m2) - ostatní plocha – ostatní 
komunikace v ulici Nad Kaštancem, v k.ú. Hluk od pana X.Y.  a  paní X.Y. za 
cenu odhadní, poplatky hradí kupující. 
 
 

b) p.č. 1925/8 v ulici Dílce 
Jedná se o žádost paní X.Y. o prodej pozemku p.č. 1925/8 (ostatní plocha – 
ostatní komunikace 48 m2) v ulici Dílce. Stavební komise doporučila pozemek 
odkoupit. Dle územního plánu se jedná o plochu veřejného prostranství 
s převahou zpevněných ploch. Rada města doporučuje zastupitelstvu schválit 
odkup pozemku p.č. 1925/8 za cenu odhadní, poplatky hradí kupující, tedy město 
Hluk. Cena pozemku dle znaleckého posudku č.1044 -2015 od Ing. Martina Dufky 
je 10 460,-Kč (217,94,-Kč/m2). Znalecký posudek byl předán majitelce pozemku. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemku p.č. 1925/8 (ostatní plocha – 
ostatní komunikace 48 m2) v ulici Dílce, v k.ú. Hluk od paní X.Y. za cenu odhadní, 
poplatky hradí kupující. 
PRO:    17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 05/2015/08 
Zastupitelstvo města schválilo odkup pozemku p.č. 1925/8 (ostatní plocha – 
ostatní komunikace 48 m2) v ulici Dílce, v k.ú. Hluk od paní X.Y. za cenu odhadní, 
poplatky hradí kupující. 
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c) p.č. 4609/29 v lokalitě mezi sídlištěm a závodem HVCC 
Jedná se o žádost pana X.Y. o prodej pozemku p.č. 4609/29 (orná půda 1 223 
m2). Stavební komise doporučila pozemek odkoupit. Dle územního plánu se jedná 
o plochu pro tělovýchovu a sport. Rada města doporučuje zastupitelstvu schválit 
odkup pozemku p.č. 4609/29 za cenu odhadní, poplatky hradí kupující, tedy 
město Hluk. Cena pozemku dle znaleckého posudku č.1045-2015 od Ing. Martina 
Dufky je 194 150,-Kč (158,75,-Kč/m2). Znalecký posudek byl předán majiteli 
pozemku. 
p. Julie Šuránková: a jednáte i s ostatními vlastníky? 
Ing. Křižan: ano, máme  jedno pozůstalostní řízení po p. X.Y., ale nebude 
problém. Další vlastníkem je Dolňácko a.s., které potřebuje směnit pozemek u 
sběrného dvora, dále stát, tam doufáme, že odkup vyjednáme a s dalšími 
vlastníky jsme zatím nejednali. Pokud bychom tam chtěli zřídit např. sportoviště a 
žádat o dotaci, musí být pozemky v našem vlastnictví. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemku p.č. 4609/29 (orná půda 1 223 
m2)v lokalitě mezi sídlištěm a závodem HVCC v k.ú. Hluk od pana X.Y., za cenu 
odhadní, poplatky hradí kupující. 
PRO:    17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 05/2015/09 
Zastupitelstvo města schválilo odkup pozemku p.č. 4609/29 (orná půda 1 223 m2) 
v lokalitě mezi sídlištěm a závodem HVCC v k.ú. Hluk od pana X.Y., za cenu 
odhadní, poplatky hradí kupující. 
 

d) p.č. 2302/596, 2302/597, 8162/6 a 8162/7 pod cyklostezkou Hluk – Dolní Němčí 
za závodem Kovoplast 
Jedná se o žádost vlastníka - České republiky a Úřadu pro zastupování státu ve 
věcech majetkových, který je příslušný hospodařit s pozemky p.č. 2302/596 
(vodní plocha – koryto vodního toku - 1 m2), 2302/597 (vodní plocha – koryto 
vodního toku - 16 m2), 8162/6 (ostatní plocha – ostatní komunikace - 44 m2) a 
8162/7 (ostatní plocha – ostatní komunikace - 3 m2), který nás žádá o stanovisko 
k odprodeji těchto pozemků městu Hluk. Na výše jmenovaných pozemcích je 
realizována cyklostezka Hluk – Dolní Němčí. Dle územního plánu se jedná o 
plochu veřejného prostranství s převahou zpevněných ploch. Rada města 
doporučuje zastupitelstvu  
schválit záměr budoucího odkupu těchto pozemků. Cenu pozemků bude 
stanovovat Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových. Až budeme znát 
cenu pozemků a podmínky převodu, projednáme tento odkup na dalším 
zastupitelstvu. Nyní se budeme pouze vyjadřovat k záměru budoucího odkupu.  
p. Miroslav Míšek: kdo má na starosti plechový most (lávku) přes stezku? Už delší 
dobu je tam utrhnuté zábradlí, kdyby tam někdo spadnul, tak se zabije. 
Upozorňoval jsem na to již několikrát. 
Ing. Martin Křižan: most je města, nevíme o tom, ale opravíme. 
Mgr. Bronislav Mitáček: není nárok na bezplatný převod pozemků? 
Ing. Křižan: zatím nevím, je to otázkou dalšího jednání s Úřadem pro zastupování 
státu ve věcech majetkových. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje záměr budoucího odkupu pozemků p.č. 2302/596, 
2302/597, 8162/6 a 8162/7, v k.ú. Hluk od České republiky - vlastníka a Úřadu 
pro zastupování státu ve věcech majetkových - příslušném hospodařit s pozemky. 
PRO:    17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
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Usnesení:  ZM 05/2015/10 

Zastupitelstvo města schválilo záměr budoucího odkupu pozemků p.č. 2302/596, 
2302/597, 8162/6 a 8162/7, v k.ú. Hluk od České republiky - vlastníka a Úřadu 
pro zastupování státu ve věcech majetkových - příslušném hospodařit s pozemky. 
 

4. Žádost o zařazení do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku 
na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území 
Na základě Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou 
výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území stavební komise spolu s radou města doporučuje zastupitelstvu 
zařadit do seznamu žádost pana X.Y. a paní X.Y.  pro dům č.p. 473 (Hlavní, Hluk) ze 
dne 09.10.2014. 
p. Vít Hráček: je to soused, provedl kompletní rekonstrukci. Vlhkost, která tam byla 
zmizela. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje zařazení žádosti pana X.Y. a paní X.Y. na 
rekonstrukci domu č.p. 473 v ulici Hlavní, Hluk do seznamu podpořitelných 
nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou 
výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území. 
PRO:    17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 05/2015/11 

Zastupitelstvo města schválilo zařazení žádosti pana X.Y. a paní X.Y. na rekonstrukci 
domu č.p. 473 v ulici Hlavní, Hluk do seznamu podpořitelných nemovitostí dle 
Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou 
nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území. 
 

5. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru 

Zápis z jednání finančního  výboru konaného dne 15.06.2015 
Mgr. Martina Braunerová: předsedkyně finančního výboru: 
AD 1) Závěrečný účet města za rok 2014 
Finanční výbor doporučuje předložený „Závěrečný účet města za rok 2014“ 
zastupitelstvu ke schválení. 
Ing. Křižan: všichni zastupitelé obdrželi elektronicky, součástí byl i zápis Ústřední 
inventarizační komise. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Závěrečný účet města Hluk za rok 2014. 
PRO:   17   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 05/2015/12 
Zastupitelstvo města schválilo Závěrečný účet města Hluk za rok 2014. 
 
AD 2) Zpráva o přezkoumání hospodaření města za rok 2014 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu ke schválení „Zprávu o přezkoumání 
hospodaření města za rok 2014“. 
Ing. Křižan:  všichni zastupitelé obdrželi zprávu Ing. Ivana Kučery elektronicky. Je to 
nutná legislativa, ke které se musíme vyjádřit. 
p. Julie Šuránková: bylo by dobré říct občanům, jak zpráva dopadla. 
Ing. Křižan: závěr zprávy Ing. Kučery zní: „Na základě námi provedeného 
přezkoumání hospodaření (územního celku) města Hluk jsme nezjistili žádnou 
skutečnost, která by nás vedla k přesvědčení, že přezkoumávané hospodaření není  
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ve všech významných (materiálních) ohledech v souladu s hledisky přezkoumání 
hospodaření.“  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Zprávu o přezkoumání hospodaření města za rok 
2014, zpracovanou Ing. Ivanem Kučerou, Na Zápovědi 428, 686 01 Uherské Hradiště 
bez výhrad. 
PRO:    17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 05/2015/13 
Zastupitelstvo města schválilo Zprávu o přezkoumání hospodaření města za rok 
2014, zpracovanou Ing. Ivanem Kučerou, Na Zápovědi 428, 686 01 Uherské Hradiště 
bez výhrad. 

 
AD 3) Zprávy o hospodaření příspěvkových organizací  
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu ke schválení dílčí zprávy o hospodaření 
příspěvkových organizací – Mateřské školy Hluk, Základní školy Hluk, Domu dětí a 
mládeže Hluk, Sportu Hluk. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Zprávu o hospodaření Základní školy Hluk, okres 
Uherské Hradiště, příspěvková organizace, nám. Komenského 950, 687 25 Hluk 
k 31.12.2014. 
PRO:    17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 05/2015/14 
Zastupitelstvo města schválilo Zprávu o hospodaření Základní školy Hluk, okres 
Uherské Hradiště, příspěvková organizace, nám. Komenského 950, 687 25 Hluk 
k 31.12.2014. 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Zprávu o hospodaření Mateřské školy Hluk, okres 
Uherské Hradiště, příspěvková organizace, Družstevní II 142, 687 25 Hluk 
k 31.12.2014. 
PRO:    17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 05/2015/15 
Zastupitelstvo města schválilo Zprávu o hospodaření Mateřské školy Hluk, okres 
Uherské Hradiště, příspěvková organizace, Družstevní II 142, 687 25 Hluk 
k 31.12.2014. 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Zprávu o hospodaření Domu dětí a mládeže Hluk, 
příspěvková organizace, Boršická 145, 687 25 Hluk k 31.12.2014. 
PRO:    17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 05/2015/16 
Zastupitelstvo města schválilo Zprávu o hospodaření Domu dětí a mládeže Hluk, 
příspěvková organizace, Boršická 145, 687 25 Hluk k 31.12.2014. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Výroční zprávu příspěvkové organizace Sport Hluk, 
Boršická 1313, 687 25 Hluk za rok 2014. 
PRO:   16   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 

Usnesení:  ZM 05/2015/17 
Zastupitelstvo města schválilo Výroční zprávu příspěvkové organizace Sport Hluk, 
Boršická 1313, 687 25 Hluk za rok 2014. 
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AD 4) Úprava rozpočtu    . 
Finanční výbor nemá připomínek k navrhovanému rozpočtovému opatření na r. 2015 
a doporučuje zastupitelstvu ke schválení. 
I. Rozpočtové opatření r. 2015  
Příjmy -   rozpočet schválený                              67.152.000,--  

Místní správa      +           70.000,--  

Komunální služby     +         261.000,--   

                            =    67.483.000,-- 

Financování – rozpočet schválený                                 5.782.000,--  

       =       5.782.000,--  

Výdaje – rozpočet schválený                            72.934.000,--  

Chodníky a stezky     -          750.000,--  

            - rekonstrukce centrální části obce              +   12.200.000,-- 

Komunikace – silnice     -       3.750.000,--   

Kino        -       4.700.000,-- 

Komunální služby      -       3.000.000,-- 

Místní rozhlas      +             5.000,--  

Základní umělecká škola    +           25.000,-- 

Klub kultury      +         181.000,-- 

Místní zastupitelské orgány    +         120.000,--  

 

                                                                                        =         73.265.000,-- 

Ing. Křižan: Hlavním důvodem navržených změn v rozpočtu je zabezpečit financování 
projektu „Rekonstrukce centrální části obce Hluk“, protože toto financování musíme 
doložit na Úřad Regionální rady regionu soudržnosti Střední Morava. O tom jak 
budeme financovat projekt dále, ukáže vývoj během letního období. V současné 
chvíli je navržený postup financování nejjednodušší.  
Ing. Šimčík: ve výběrovém řízení bylo rozhodnuto o firmě Tufír, 01.07. končí 15 denní 
lhůta pro odvolání, 02.07. se může sepsat smlouva o dílo. Dvě firmy se vzdaly práva 
na odvolání, na jednu se čeká. 29.06. bude vydáno stavební povolení, 20.07. by 
mohla firma Tufír nastoupit. Bude dobré do konce měsíce září co nejvíce 
proinvestovat, protože žádosti o platbu se podávají v měsíci říjnu a lednu. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje I. rozpočtové opatření roku 2015 
PRO:    17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 05/2015/18 
Zastupitelstvo města schválilo I. rozpočtové opatření roku 2015: 
Příjmy -   rozpočet schválený                              67.152.000,--  

Místní správa      +           70.000,--  

Komunální služby     +         261.000,--   

                            =    67.483.000,-- 

 

Financování – rozpočet schválený                                 5.782.000,--  

       =       5.782.000,--  

Výdaje – rozpočet schválený                             72.934.000,--  

Chodníky a stezky     -           750.000,--  

            - rekonstrukce centrální části obce              +    12.200.000,-- 

Komunikace – silnice     -         3.750.000,--   

Kino        -         4.700.000,-- 
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Komunální služby      -      3.000.000,-- 

Místní rozhlas      +            5.000,--  

Základní umělecká škola    +          25.000,-- 

Klub kultury      +        181.000,-- 

Místní zastupitelské orgány    +        120.000,--  

                                                                                         =        73.265.000,-- 

5) Kontrola pokladny  
Byla provedena fyzická kontrola pokladny a členové finančního výboru konstatují, že 
fyzický stav souhlasí s účetním.  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu. 
PRO:   17   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 05/2015/19 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu. 

 
6. Informace o činnosti orgánů města a jiné 

 Výkopové práce prováděné firmou PERFECTA pro E.ON v ulici Hlavní – 
probíhají výkopové práce na ulici Hlavní, kdy kabely na konzolách budou 
umístěny do země. Pokud by se získala dotace, tak se obnoví chodníky až po 
horní konec ulice Hlavní. Kabely do země se měly předělávat i v ulici 
Hřbitovní, ale tam se to nepovolilo z důvodu, že ulice byla teprve nově 
předlážděná. 

 Studie nové příjezdové cesty pro nákladní dopravu do závodu HVCC – variant 
příjezdu není moc, před měsícem přišel p. X.Y. z HVCC (bývalý Autopal) 
s nápadem, že oblast, kde má výrobní závod dusíkovou stanici a rampu pro 
výdej technických plynů je možné zbourat a prostor by se dal využít jako 
příjezd pro nákladní auta. Půjde se jen po pozemku obce, v územním plánu je 
navrženo jako oblast pro výrobu a skladování. Firma z Kroměříže nám 
vypracuje studii příjezdové komunikace a parkoviště závodu Autopal pro 
nákladní dopravu za cenu 36.300 Kč vč. DPH.  Řešíme, jak dostat nákladní 
auta z ulice Závodní. 
p. A. Ratajský: příjezd kamionů by byl odkud? 
Ing. Křižan: byl by z ulice Boršické, jak jsou garáže a zahrady, pak doleva 
k areálu. 
Ing. Mgr. Dvořáčková: je to nesmysl, rodinné domy se třepou, lidé s tím 
nesouhlasí. 
Ing. Křižan: počítá se, že se udělá nová vozovka, která se zhutní, naveze se 
recyklát, zpevní se plocha a živičný povrch a bude vypadat jako v ulici 
Antonínské, kde byla provedena rekonstrukce vozovky. 

 Vyhodnocení dotazníku v mateřské škole – v mateřské škole byl proveden 
dotazník, jehož výsledky jsou na webových stránkách  města, mateřské školy i 
na vstupních dveřích mateřské školy. 
p. Julie Šuránková: jaké je stanovisko rady k logopedické třídě? 
Ing. Křižan: v radě se stanovily body, kterými se má mateřská škola zabývat, 
jedním z nich bylo zjistit možnosti klinického logopeda. Ten údajně nemůže 
být v prostorách školky, musel by být někde v pronájmu, např. jako 
diabetoložka. Chceme posílit výuku logopedie a ti co ho vyžadují, aby 
nemuseli jezdit do Uherského Hradiště. Bude předmětem jednání po novém 
školním roce. Dále se zabývat otázkou otevírací doby přes prázdniny, snížení 
dovolené na 3 týdny a kroužky. Celkově dotazník dopadl dobře, s jídelnou je 
spokojeno 60% rodičů. 
p. Šuránková: jak je možné, že mateřská škola nemá zisk z přípravy jídel pro 
cizí strávníky? 
Ing. Křižan: cizích strávníků  ubývá, protože možností stravování je spoustu. 
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 Automatická závora u horní brány sběrného dvora a posun oplocení – 

začátkem roku rada města schválila nákup automatické závory k horní bráně 
sběrného dvora. Sběrný dvůr má dva vjezdy – horní a dolní. Stávalo se, že si 
lidé přijeli k horní bráně a vysypali  věci kam neměli, proto se z tohoto důvodu 
ošetří závorou. Příští týden se bude instalovat a bude fungovat na dálku. 
Posun oplocení – pozemky mezi firmou Minerál a sběrným dvorem si koupil p. 
X.Y. na vybudování výrobní haly a zjistilo se, že v horní části sběrného dvora 
jsme 3 m v pozemku pana X.Y. Vzniklo to v době, kdy se sběrný dvůr 
realizoval, není to chyba ani projektanta, ani geodeta, ani firmy, která sběrný 
dvůr stavěla. Příčina byla, že se pozemek v době vyřizování dotace nepřevedl 
na město a při zaměřování p. X.Y. zjistil, že jsme v jeho pozemku. Vyřešíme to 
tím, že plot, který je rozebíratelný, se posune na tu jeho část. 

 Situace kolem odkupu tenisového areálu – nechal se udělat právní rozbor, 
analýza původní smlouvy, kdy se prodaly pozemky mimo areál. Rozbor nám 
provedl místostarosta Veselí nad Moravou JUDr. Petr Kolář. Ten nám sdělil, 
že smlouva nebyla nejlépe sepsaná, nejsou stanovena kritéria, když nebudou 
splněny podmínky. V pátek na úřadě máme setkání s p. X.Y. a p. X.Y., kdy si 
sdělíme výsledky rozboru a budeme pokračovat dál. 

 Nákup silové elektřiny pro město a příspěvkové organizace - vysoutěžila se 
elektřina pro město a příspěvkové organizace od Pražské plynárenské. 

 Výběrové řízení na provoz kotelen v majetku města – výběrové řízení 
proběhne v pondělí 29.06. ve 13:00 hodin, dnes se firmy účastnily  prohlídky 
kotelen. 

 Výběrové řízení na rekonstrukci centrální části města – už se zmiňovalo 
v rámci úprav v rozpočtu. 

 Nabídka projektu GéTéVé – jedná se o sportovní nabídku od paní X.Y., aktivní 
hráčky tenisu, která spolupracuje se střediskem tenisu ve Starém Městě. 
Zastřešují aktivitu tenisu, gymnastiky a tělovýchovy. Cílová skupina jsou děti 
od 3 – 12 let. V radě jsme podpořili projekt, pokud by se našel dostatečný 
počet dětí, tak by město i zafinancovalo. 

 Bezvýkopová oprava kanalizace v ulici Antonínská – kanál je v dobrém stavu, 
potřebuje pouze vyhladit, nanést pryskyřici. Firma provede tuto opravu 
v měsíci červenci, práce budou probíhat 3 dny.  

 Přístavba a nástavba kina – máme zpracovanou projektovou dokumentaci, 
rozpočet je 18 mil. Kč, 5 mil. Kč prodražili hasiči svými požadavky. Dnes se 
zažádalo o stavební povolení. Oznámení o veřejné zakázce visí na věstníku 
veřejných zakázek. Příští týden se vypíše výběrové řízení na dodavatele. 
Nějakou dotaci získáme. 

 Program Hluckých hodů – p. Marie Plačková : v pátek ve 20:00 v parku u tvrze 
Huménečko, po něm skupina Fragment, ve 20:00 na památkových domcích 
beseda u cimbálu, 20:00 na stadioně VSP Band a DJ Iron. V sobotu v 10:00  
košt vína na památkových domcích, 10:00 v malém sále na tvrzi výstava 
seniorů, 14:30 v parku u tvrze divadelní představení Ať žijí duchové, 16:00 
v parku u tvrze vystoupí hlucké dětské folklorní soubory, 20:00 večer v parku u 
tvrze pásmo FS Okluky,  Babica a Muzikanti z jižních Čech. V neděli -  
slavnostní mše v chrámu sv. Vavřince, 14:30 – 44. Slovácký festival 
dechových hudeb v parku u tvrze. 

 Rekonstrukce ulice Boršické  - zmínilo se při  příjezdové cestě k Autopalu. 
 Nezaměstnanost – k 31.05.2015 má Hluk evidovaných 146 uchazečů o 

zaměstnání, tj. 4,72% podíl nezaměstnanosti. Uherský Brod 1.662 
evidovaných uchazečů, 4,67%, Uherské Hradiště 3.371 uchazečů o 
zaměstnání, 5,45%, okres Uherské Hradiště má evidovaných uchazečů o 
zaměstnání 5.054, 5,21%, Zlínský kraj 6,1 % a ČR 6,4% podíl 
nezaměstnanosti. 

 



 
 
 

- 10 - 
 

 Daňové příjmy – ke konci února propad oproti roku 2014 13,3%, ke konci 
dubna 10,6 % a k dnešnímu dni 3,77%. Propad oproti loňskému roku je 901 
tis. Kč. 

 Stavy účtů k 24.06.2015: 
Běžný účet u KB                                         12 .470.463,-Kč 
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB        3.148.722,-Kč 
Inkasní účet Česká spořitelna                        186.645,-Kč 
Účet ČNB                           708.640,-Kč 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Celkem účty                                                                16.514.470,-Kč  
 
Nesplacené úvěry  k 24.06.2015 
Úvěr Čs.spořitelna – DCHB - dlouhodobý                    1.427.000,-Kč 
Úvěr Mercedes-Benz Financial Services-nákladní auto             17.508,-Kč 
Mitsubishi Fuso          
----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Celkem účty              1.444.508,-Kč 
 

 
7. Diskuse 

 

p. Miroslav Míšek: chodník k Autopalu je ve špatném stavu. 
Ing. Křižan: letošní návrh rozpočtu počítá s obnovou chodníku a je vyčleněna 
částka na jeho opravu. 
p. Miroslav Míšek: chci se zeptat, jestli se plánuje v ulici Za Mlýnem nějaká 
průmyslová výstavba, myslím za závodem Sport? 
Ing. Křižan: areál Sportu má dalšího majitele, pod tím areálem se v rámci nového 
územního plánu vyčlenila část, která průmyslovou zónu rozšiřuje. První část má 
koupenou firma Hamr, která by tam chtěla přesunout výrobu.  Za ním si koupil  
pozemky pan Ondra (Kovoobrábění), který je v současné době za Cihelnou  a je 
z důvodu přípojky energie omezený ve výrobě a proto koupil pozemky a chce 
stavět novou dílnu. Odbor výstavby požádal o dopravní studii. 
Ing. Martin Dufka: dopravní studie je zpracovaná, byly provedeny vrty na stávající 
komunikaci. Nárust bude o dvě nákladní auta o nosnosti 7,5 tuny. 
p. Míšek: cesta v úseku jak bydlí Barmánci je opravdu v katastrofálním stavu. 
Ing. Křižan: nevím, jak bude  bývalý Sport pokračovat, pokud by se šlo domluvit a 
byl by areál otevřený pro jiné firmy, byl by příjezd i pro nákladní auta. 
p. Julie Šuránková: v minulém období se hovořilo se o scelování pozemků, chci 
se zeptat, zda pokračují? 
Ing. Křižan: pozemkové úpravy pokračují, musí začínat studií odtokových poměrů. 
Až bude vypracovaná, stát vybere firmu, která bude úpravy provádět. Já se na 
podrobnosti zeptám a na příštím zasedání Vám sdělím více. 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí  informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů a diskusi zastupitelů a občanů. 
PRO:   17   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 05/2015/20 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí  informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů a diskusi zastupitelů a občanů. 
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8. Závěr 

 

Zasedání  bylo ukončeno v 19:30 hodin. 

 

Zápis byl vyhotoven dne 01.07.2015. 

 

Zapsala: Dana Krhovská 

 
 
 
 
 
 
Zápis ověřil: p. Marie Plačková dne 01.07.2015  ………………………….. 
 
 
                     p. Radek Salanci    dne 02.07.2015  ………………………….. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Martin Křižan 
starosta 

 
 
 

 

 

 
Neanonymizovaný zápis  z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu. 
 
 
Vyvěšeno dne: 03.07.2015 
Sňato dne: 
 


